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Zápis ze zasedání zastupitelstva obce Homole u Panny č. 06/2013, 

konaného dne 19. 12. 2013 
 

Jednání zastupitelstva se konalo v zasedací síni obecního úřadu od 18:00 hodin, ukončeno 

bylo v 19:20 hodin. 

Přítomni: 
Omluveni: Neomluveni: 

Ladislav Ptáček 

Ing. Václav Choura 

Jaroslav Hála 

Daniel Tausche 

Mgr. Václav Kavan 

Josef Dobiáš 

Zdeněk Pinc 

 

- 

 

I.  ZAHÁJENÍ 

 

Řádné zasedání zastupitelstva obce Homole u Panny zahájil starosta L. Ptáček.  

Zasedání se účastnilo 10 občanů. 

Předsedající konstatoval, že je přítomno 6 zastupitelů obce a zastupitelstvo je tedy 

usnášeníschopné.  

Zapisovatelem byl určen Václav Kavan.  

 

II.  OVĚŘOVATELÉ ZÁPISU: 

 

Předsedající předložil návrh, aby ověřovateli zápisu byli Ing. Václav Choura a Pavel Antoško.  

Hlasy pro: 6; proti: 0; zdrželi se: 0  

Ověřovatelé zápisu byli schváleni. 

 

III.  PŘIPOMÍNKY K ZÁPISU Z MINULÉHO ZASEDÁNÍ: 

D. Tausche - vznesl připomínku, že postrádá u zápisu ze zasedání jako přílohu zápisu 

rezignační dopis zastupitele M. Markse na mandát zastupitele obce. Žádá, aby byl 

dodatečně přiložen. 

V. Kavan - protože v rezignačním dopisu ho M. Marks označil za hlavního původce útoků na 

něho a navíc ho označil jako aktivního spolupracovníka s StB, předal zastupitelům kopii 

svého lustračního osvědčení a dále předal zastupitelům kopii dokumentu, zaslaného M. 

Marksem ministrovi vnitra, který obsahuje vůči V. Kavanovi naprosto nepravdivá, 

zavádějící a dehonestující tvrzení. Současně předložil zastupitelům kopie 2 dokumentů, 

získaných na Úřadu pro studium totalitních režimů, které jednoznačně vyvracejí tvrzení M. 

Markse. 

L. Ptáček - přečetl zastupitelům stanovisko advokátní kanceláře ABGH Ústí nad Labem 

k případnému zveřejnění rezignačního dopisu M. Markse. Stanovisko je zpracováno 

z hlediska trestněprávní a občanskoprávní odpovědnosti v případě zveřejnění nepravdivých 

a dehonestujících údajů. Po přečtení stanoviska starosta prohlásil, že nepodepíše zápis ze 

zasedání, jehož součástí by byl dokument, obsahující prokazatelně nepravdivé údaje. 

J. Dobiáš - požaduje dodatečně uvést do zápisu, že místostarosta o něm prohlásil, že je blbec. 

V. Kavan - pokud to pan Dobiáš takto slyšel a chce to zveřejnit, nemá žádné námitky. 

Tímto se zápis 05/2013 v bodě 8) programu v rozpravě občanů u připomínky občana Dobiáše 

mění takto: 

 J. Dobiáš - upozornil na případ z roku 2006, kdy údajně bylo čerpáno z rozpočtu na bytové 

hospodářství bez souhlasu zastupitelstva. Usnesení bylo přijato až dodatečně. Finanční 

výbor na jeho upozornění nereagoval. 
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V. Kavan - řekl: „To je blbé“. 

M. Marks - reagoval s tím, jak může o občanovi říkat, že je blbec. 

V. Kavan - popřel, že by řekl o panu Dobiášovi, že je blbec. Řekl „To je blbé“ a myslel tím 

tvrzení pana Dobiáše. V roce 2013 připomínat nějaký případ z roku 2006?  

  

IV.  PRŮBĚH JEDNÁNÍ: 

 

1) Schválení programu zasedání  

Předsedající zastupitele informoval, že do okamžiku zveřejnění programu na úřední desce 

žádný z výborů obce nepředložil starostovi v souladu s článkem 4 odst. 2) jednacího řádu 

písemný návrh na zařazení do programu jednání. Rovněž žádný zastupitel nezaslal návrh na 

zařazení do programu jednání podle článku 4 odst. 3) jednacího řádu.  

Na základě článku 6. odst. 1 jednacího řádu vznesl dotaz, zda některý z členů zastupitelstva 

navrhuje zařazení dalšího bodu do navrženého programu. Sám navrhnul bod na zařazení do 

programu a to Schválení smlouvy o zřízení věcného břemene u pozemku p.č. 262/1, k.ú. 

Homole u Panny. 

Předsedající dal hlasovat o zařazení navrženého bodu do programu zasedání: 

Hlasování: hlasy pro 6, proti 0, zdržel se 0  

Navržený bod byl zařazen do programu zasedání zastupitelstva 

Program zasedání je následující: 

1) Schválení programu jednání 

2) Složení slibu nového člena zastupitelstva obce 

3) Kontrola plnění uložených úkolů z minulých jednání zastupitelstva 

4) Rozpočtové opatření č. 4/2013 

5) Zmocnění starosty obce ke schválení rozpočtového opatření v závěru roku, 

vztahujícímu se k rozpočtu roku 2013 

6) Rozpočet obce na rok 2014 

7) Smlouvy o zimní údržbě obecních komunikací 

8) Odsouhlasení odměny M. Hajné a E. Struhárové 

9) Zásobování místních částí obce 

10) Žádost o finanční příspěvek - MŠ Třebušín 

11) Schválení smlouvy o zřízení věcného břemene u pozemku p.č. 262/1, k.ú. Homole u 

Panny. 

12) Dotazy, připomínky a podněty zastupitelů 

13) Dotazy, připomínky a podněty občanů 

Předsedající dal hlasovat o navrženém programu zasedání: 

Hlasování: hlasy pro 6, proti 0, zdržel se 0  

Program jednání byl přijat. 
   

2) Složení slibu nového člena zastupitelstva 

Josef Dobiáš složil slib nového zastupitele obce. 

 

3) Kontrola plnění uložených úkolů z minulých zasedání zastupitelstva. 

Není evidován žádný úkol. 

 

4) Rozpočtové opatření č. 4/2013 

Předseda finančního výboru Ing. Václav Choura přečetl zápis z jednání finančního 

výboru, konaného dne 16. 12. 2013. Výbor se zabýval změnami jednotlivých paragrafů 
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v příjmové a výdajové části rozpočtu. U některých paragrafů si nechal provést rozbor 

vybraných položek. Závěrem jednání je doporučení zastupitelům obce schválit rozpočtové 

opatření č. 4/2013.   

Rozprava: 

Zastupitelé: 

D. Tausche - vznesl dotaz na předsedu finančního výboru, zda řešil jeho dotaz na 

posledním zastupitelstvu ohledně překročení výdajů u § 3631 Veřejné osvětlení. 

V. Choura - výbor prověřil důvod překročení a průběh financování. Výbor projednal RO 

3/2013 dne 21. 08. 2013. Jednalo se o posunutí termínu na montáž stmívačů, kdy 

místo dojednaného září byla montáž provedena již v srpnu. Další důvod překročení 

byly běžné opravy v Býňově, Liškově a Homoli. RO 3/2013 bylo zastupitelstvem 

schváleno 5. 9. 2013. K vlastnímu dotazu, zda nedošlo k porušení rozpočtové kázně - 

nedošlo k porušení rozpočtové kázně ve smyslu § 22 zákona č. 250/2000 Sb. 

Další rozprava se týkala navyšováním některých položek. Součástí rozpravy bylo i 

vyjasňování si pojmů porušení rozpočtové kázně, správní delikt a kdy právní osoba 

za správní delikt neodpovídá. Na závěr rozpravy bylo dohodnuto, že se zastupitelé 

sejdou na pracovní schůzce, aby si některé věci z oblasti stavby rozpočtu a jeho 

čerpání vyjasnili.  

Občané: 

M. Marks - se zmínil o čerpání loňského roku, kdy byly zjištěny nedostatky, ale podle 

něho nebyla přijata řádná opatření. 

Návrh usnesení 040/06/2013:  

Zastupitelstvo obce schvaluje předložené rozpočtové opatření č. 4/2013. Příjmy 

obce jsou 7 028 tis. Kč, výdaje obce jsou 8 937 tis. Kč. Vzniklý schodek ve výši 1 

909 tis. Kč a splátky úvěru budou pokryty úvěrem poskytnutým ve výši 2 331 

tis. Kč a z ušetřených prostředků z minulých let ve výši 108 tis. Kč.   

Hlasování: hlasy pro 4, proti 2 (Tausche, Dobiáš), zdržel se 0 

Usnesení bylo přijato. 

 

5) Zmocnění starosty obce ke schválení rozpočtového opatření v závěru roku, 

vztahujícímu se k rozpočtu roku 2013 

Místostarosta V. Kavan vysvětlil, že toto zmocnění umožňuje obci řešit vzniklý problém 

nenadálého překročení závazného ukazatele. Jsou dvě možnosti, jak to řešit. Nezaplatit 

fakturu a platbu přesunout do roku 2014 anebo zmocnit starostu k přijmutí rozpočtového 

opatření na konci roku. Sám nepředpokládá, že by v letošním roce měl nějaký problém 

vzniknout, i když daňové příjmy na konci roku jsou naprosto nepředvídatelné. Aby 

nedošlo k dohadování o účelnosti a oprávněnosti případného rozpočtového opatření, 

navrhuje, ještě před vydáním RO starostou, uskutečnit pracovní schůzku zastupitelů, kde 

se projednají důvody případné změny. Bylo by zbytečné, aby obec řešila nějaké sankce 

kvůli neočekávanému překročení třeba jenom jednoho závazného ukazatele.  

Rozprava: 

Zastupitelé: 

Zastupitelé neměli žádné zásadní připomínky ani dotazy. 

Občané:  

Občané neměli žádné zásadní připomínky ani dotazy. 

Návrh usnesení 050/06/2013:  
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Zastupitelstvo obce zmocňuje starostu obce Ladislava Ptáčka k přijetí 

rozpočtového opatření v závěru roku. Zmocnění se vztahuje pouze na eliminaci 

možného překročení rozpočtu u závazných ukazatelů.  

 Hlasování: hlasy pro 6, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení bylo přijato. 

 

6) Rozpočet obce na rok 2014  

Předseda finančního výboru Ing. Václav Choura přečetl zápis z jednání finančního 

výboru, konaného dne 16. 12. 2013. Výbor se zabýval způsobem stavby rozpočtu, 

projednal naplnění jednotlivých paragrafů. Současně se seznámil s prioritami pro rok 

2014. Rozpočet je sestaven tak, že paragrafy jsou stanoveny jako závazné ukazatele. 

Závěrem jednání je doporučení zastupitelům obce schválit návrh rozpočtu obce na rok 

2014 v předloženém znění. 

Místostarosta V. Kavan pouze doplnil, že státní rozpočet nebyl dosud přijat, ale i tak je 

návrh rozpočtu postaven na základě kvalifikovaného odhadu. Prioritou pro rok 2014 je 

řešení přívalových vod a s tím spojené opravy některých místních komunikací   

Rozprava: 

Zastupitelé: 

Zastupitelé neměli žádné zásadní připomínky. 

Občané: 

Občané neměli žádné zásadní připomínky ani dotazy. 

Návrh usnesení 060/06/2013:  

Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočet na rok 2014. Příjmy obce jsou 6 985 tis. 

Kč, výdaje obce jsou 6 335 tis. Kč. Vzniklý přebytek ve výši 650 tis. Kč je určen 

ke splacení úvěru. 

Hlasování: hlasy pro 5, proti 0, zdržel se 1 (Dobiáš) 

Usnesení bylo přijato. 

 

7)  Smlouvy o zimní údržbě obecních komunikací 

Starosta L. Ptáček seznámil zastupitele s návrhy smluv na zimní údržbu místních 

komunikací v zimním období 2013 - 2014 předložené Jiřím Barboříkem, Petrem 

Horčíkem a Lubomírem Duškem. Rozsah údržby a cenové podmínky jsou stejné jako 

v minulém zimním období. 

Rozprava: 

Zastupitelé: 

Zastupitelé neměli žádné zásadní připomínky ani dotazy. 

Občané:  

Občané neměli žádné zásadní připomínky ani dotazy. 

Návrh usnesení 070/06/2013:  

Zastupitelstvo obce schvaluje uzavření smluv na údržbu místních komunikací 

v zimním období 2013 - 2014 s Jiřím Barboříkem, Petrem Horčíkem a Lubomírem 

Duškem. 

Hlasování: hlasy pro 6, proti 0, zdržel se 0  

Usnesení bylo přijato. 

 

8) Odsouhlasení odměny M. Hajné a E. Struhárové 
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Starosta Ladislav Ptáček přednesl návrh na vyplacení odměny ve výši 3 000,- Kč. Uvedené 

občanky organizují a zabezpečují schůzky s občany u příležitosti jejich významného životního 

jubilea. 

 Rozprava: 

Zastupitelé: 

Zastupitelé neměli žádné zásadní připomínky ani dotazy. 

Občané: 

Občané neměli žádné zásadní připomínky ani dotazy. 

Návrh usnesení 080/06/2013:  

Zastupitelstvo obce schvaluje odměnu ve výši 3 000,- Kč paní Hajné Margitě a 

Evě Struhárové. 

Hlasování: hlasy pro 6, proti 0, zdržel se 0  

Usnesení bylo přijato. 

 

9) Zásobování místních částí obce 

Starosta L. Ptáček vysvětlil důvody - zajištění zásobování místních částí pro převážně 

starší občany v roce 2014. Podmínky jsou stejné, jako v letošním roce.   

Rozprava: 

Zastupitelé: 

Zastupitelé neměli žádné zásadní připomínky ani dotazy. 

Občané: 

Občané neměli žádné zásadní připomínky ani dotazy. 

Návrh usnesení 090/06/2013:  

Zastupitelstvo obce schvaluje uzavření smlouvy o zabezpečení zásobování 

místních částí obce Homole u Panny v roce 2014 s paní Irenou Franzovou 

s poskytnutím finančního příspěvku ve výši 2 500,- Kč/měsíc; 

Hlasování: hlasy pro 6, proti 0, zdržel se 0  

Usnesení bylo přijato. 

 

10) Žádost MŠ Třebušín o finanční příspěvek 

Starosta L. Ptáček přečetl žádost MŠ Třebušín o poskytnutí finančního příspěvku na 

vánoční dárky pro děti - doplnění a výměna hraček, stavebnic a společenských her. 

V loňském roce byl odsouhlasen finanční příspěvek ve výši 2 000,- Kč. 

Rozprava: 

Zastupitelé: 

D. Tausche - navrhuje nedávat příspěvek, protože minimálně 4 lidem MŠ odmítla vzít děti 

z nějakých důvodů. 

L. Ptáček - Pokud nevzali děti, pak pouze z kapacitních důvodů. Jinak tam děti našich 

občanů chodí. Namátkově uvedl Oravcovi, Horčíkovi, Horovi a další. Zde MŠ 

umístění dětí uskutečnila.  

J. Dobiáš - zvažovalo se zřízení MŠ v prostorách bývalé školy? 

L. Ptáček - nárůst dětí je vždy nárazová záležitost. Poslední nárůst dětí byl v letech 1995 - 

1996, pak nastal útlum a města rušila MŠ z důvodu nenaplnění kapacity. Teď je zase 

přetlak dětí. Pro obec zřízení školky znamená velké investice. Hygienické podmínky 

jsou náročné. Sociální zařízení, zřízení kuchyně nebo výdejny jídla, bezbariérový 
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přístup atd. A po 2-3 letech to bude uzavřeno, protože provozovat školku pro 2-4 děti 

je pro obec finančně neúnosné.  

Občané: 

Občané neměli žádné zásadní připomínky ani dotazy. 

Návrh usnesení 100/06/2013:  

Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí finančního příspěvku MŠ Třebušín ve 

výši 2 000,- Kč. 

Hlasování: hlasy pro 4, proti 1 (Tausche), zdržel se 1 (Dobiáš) 

Usnesení bylo přijato. 

 

11) Schválení smlouvy o zřízení věcného břemene u pozemku p.č. 262/1, k.ú. Homole u 

Panny 

Starosta L. Ptáček na geometrickém plánku ukázal předmět věcného břemene. 

Vodovodní přípojka pana Hály P. je situována v komunikaci ve vlastnictví obce přibližně 

od vchodu do myslivny až po roh jeho pozemku. Zřízení věcného břemene je podmínkou 

pro ukončení kolaudačního řízení.  

Rozprava: 

Zastupitelé: 

Zastupitelé neměli připomínky ani dotazy. 

Občané: 

Občané neměli připomínky ani dotazy. 

Návrh usnesení 110/06/2013:  

Zastupitelstvo obce schvaluje uzavření smlouvy o zřízení věcného břemene u 

pozemku p.č. 262/1, k.ú. Homole u Panny 

Hlasování: hlasy pro 6, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení bylo přijato. 

12)  Dotazy a podněty zastupitelů 

J. Dobiáš - upozornil na skutečnost, že v OZV 2/2011 je v příloze uveden pozemek par. č. 

68, který již v době vydání OZV neexistoval. Správně tam má být par. č. 68/1. 

Protože ten pozemek někdo zabírá, obec přichází o peníze. 

L. Ptáček - to co J. Dobiáš myslí, nikomu nepřekáží. Když parkoval auto na veřejném 

prostranství, taky nikdo z toho nedělal problémy. Na minulém zasedání jsme se o 

tom bavili. 

V. Kavan - ano je to chyba, ale posledně jsme řekli, že jsme si nechali udělat pasportizaci 

místních komunikací a účelových komunikací. Nyní musíme provést místní 

kontrolu a zpracovat nějaký návrh vyhlášky obce, kterou se očíslují komunikace a 

stanoví se jejich účel. Tuto vyhlášku projednáme na zastupitelstvu, ale před tím se 

musíme na Magistrátu v odboru dopravy seznámit s postupem a zněním této 

vyhlášky. Protože OZV 2/2011 se bude určitě měnit, domnívá se, že lze její 

změnu provést až po provedené pasportizaci komunikací. Upozornil ale, že se tak 

stane až po ukončení roku 2013 - závěrečný účet, účetní závěrka atd. 

J. Dobiáš - chce vysvětlit některé věci napsané v letáku „9 homolských hříchů“, který měl 

v poštovní schránce po volbách před 3 lety.  

D. Tausche - požádal o kopii vyjádření Ing. V. Choury na dotaz ohledně překročení 

rozpočtu u paragrafu 3631 Veřejné osvětlení. 
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13)  Dotazy a podněty občanů 

     M. Marks - přednesl pouze své připomínky k materiálům, předloženými 

místostarostou V. Kavanem, jako reakci na obsah rezignačního dopisu M. Markse. 

 

IV.  ZÁVĚR 

 

Předsedající poděkoval zastupitelům obce a přítomným občanům za aktivní účast. Popřál 

příjemné prožití vánočních svátků a hodně zdraví a štěstí v roce 2014. 

 

Zápis byl zhotoven dne 23. 12. 2013.  

 

 

                                                                                          

 

                                                                                                    Ladislav Ptáček v.r.  
 starosta 

 

 

Ověřovatelé zápisu:   

Ing. Václav Choura v.r. 

Pavel Antoško v.r. 


